
CU zinovnica

Vrsta srečanja: 5. seja vaškega odbora Breg 2 3, 10. 2024

Zapisnik
Prejeta: DNE:

Vaški odbor Breg - 4274 Žirovnica

Datum in ura: petek, 12. 1. 2024 ob 18h
Lokacija: bar Manu Šifa zače x:

DLCO

Prisotni: Darja Dolar, Vesna Jereb, Žiga Pristov 20 2 3
Zapisnikar: Ziga Pristov
Dnevni red

1. Priprave na sestanek z županom
2. Članek na temo Božiček
3. Dodatne klopi v okolici vasi

1. Točka - Priprave na sestanek z županom

Vsi trije smo mnenja, da je čas za sestanek z županom. Zaenkrat bi se radi pogovorili o naslednjih zadevah:

poljska cesta mimo cerkve; ni jasne ureditve cestišča, cesta se obnavlja, omejitve hitrosti ni in

izhod na glavno cesto ni urejen, a mnenja so si nasprotujoča, zaprtje ceste za kmetijsko
mehanizacijo in lastnike zemljišč podpira samo Žiga, Darja in Vesna sta izrecno proti.
drugi otok za smeti; obnova še drugega otoka za smeti je bila potrjena, ne ve se, kdaj bo zgrajeno.
pločnik; ni jasno, kakšno je stanje in kdaj se bo gradnja začela.
otroško igrišče; predlogi za dopolnitev otroškega igrišča so bili oddani za proračun 2024, ne ve se,
kdaj bo jasno, kaj bo sprejeto in kaj ne.

v

glavno križišče Žirovnica; na pobudo Ziga se bo prosilo župana za dodatno luč na prehodu za

ne vidi dobro pešca na prehodu. Žiga naj pripravi slikovno gradivo.

ga Tam je osvetljava po Žigovem mnenju prešibka in se ponoči

izvoz/uvoz na avtocesto; govori se, da naj bi se v prihodnosti zgradilo priključek na avtocesto.

poljsko cesto proti cerkvi sv. Radegunde. Nevarnost aguaplaning-a se je povečala, ko so poljsko
cesto proti Osvaldu asfaltirali. Bomo prosili za dopolnitev. Vesna naj pripravi slikovno gradivo.
Turistični promet skozi Piškovco in omejitev; zanima nas, kakšen je dolgoročni načrt za cesto skozi
Piškovco.

smeti pod viaduktom; ogromno smeti se nahaja pod viaduktom in jih dež izpira naprej v Savo.
Zanima nas, če je bila podana že kakšna prijava?
termin čistilne akcije; poljska trava je na datum čistilne akcije že zelo visoka. Smiselno bi bilo
čistilno akcijo izvesti prej.

pešce na cesti od križišča proti Bregu

deroča voda čez cesto; ob dežnem nalivu dere voda čez glavno cesto Vrba-Žirovnica na križišču s

2. Točka - Članek na temo Božiček

Božičkov obisk je bil zelo dobro sprejet s strani vaških otrok - še enkrat hvala županu in Roku za pomoč.
Odločili smo se, da dogodek objavimo v občinskih novicah. Za pripravo članka se je javila Vesna. Poleg
besedila se bo poslalo še kakšno sliko ali dve.

3. Točka - Dodatne klopi v okolici vasi

Pobuda je bila dana, da bi se postavilo še kakšno dodatno klop v okolici vasi (na polju). V ta namen je Žiga
natisnil načrt vasi in ga izročil Vesni in Darji. Dodatne klopi naj bi se označilo na načrt in sporočilo občini kot
predlog.

Zaključek
Sestanek smo zaključili ob 19:30. Naslednje srečanje bo osredotočeno na pripravo na sestanek z županom.

Žiga Pristov

'Predsed k VO Breg
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